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Beste Raadsleden,  

Zaanbrug is een complex dossier aangezien het een behoorlijke impact heeft voor geheel Zaanstad. 

N.a.v. het krantenartikel in het NHD wil ik graag uitleggen dat wij (ZON), vanuit de discussie graag 

overstappen naar overleg. Denkend in oplossingen. 

Dat de brug vervangen moet worden staat als een paal boven water.  

De grote bezorgdheid en onrust zit bij de bewoners en ondernemers in de bereikbaarheid gedurende 

de bouw/vernieuwing van de brug. Begrijpelijk, goede bereikbaarheid is van levensbelang voor de 

ondernemers, zonder klanten, geen omzet. Een belangrijk punt waar naar gekeken moet worden. 

Hoe pak je dit aan? 

Met de kennis die we nu hebben (met dank aan de extra informatie van de ondernemers en 

bewoners) over de brug, het verkeerscirculatieplan en dus ook de bereikbaarheid (mochten de 

werkzaamheden nu van start moeten gaan) proberen wij (ZON) de gemeenten en ook Provincie te 

overtuigen van het plan om de brug aan te besteden op een manier die de hoogwaardige technische 

kennis van bruggenbouwers mobiliseert. Dit in combinatie met kennis omtrent infrastructuur om de 

noodzakelijke overlast zoveel mogelijk te beperken. 

Men andere woorden, moet de aanbestedende partij (Provincie en gemeenten) vooral kijken naar 

kansen en innovatieve ideeën vanuit de markt. Dit kan door bij het aanbesteden een duidelijk 

programma van eisen mee te geven aan de aannemers. Zeker i.v.m. de omleidingen, hinder en de vrij 

te kiezen locatie van de brug en (mogelijk) hergebruik van de huidige infra. 

Op die manier zou je een brug kunnen bouwen op de meest voordelige plek met de minste overlast 

en voor kosten die het budget niet overschrijden.  

Hier hebben we in Zaanstad al ervaring mee, denk hierbij aan de Wilhelminasluis die ipv een jaar 

eruit nu 6 maanden of zelfs korter eruit gaat. Dit door een aannemer die de opdracht heeft begrepen 

en zijn ideeën kon toepassen binnen het bestek. 

ZON denk hier graag over mee. Dit kan dmv een aanbestedingsadviescommissie waarin verschillende 

partijen in plaatsnemen.  

Met vriendelijke groet, 

Jantine Konijn  

ZON – Zaans Ondernemers Netwerk 
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